
NSBF- protokoll Nr 2/2022 fört vid styrelsemöte 220503 kl. 18.30 – 19.50

Närvarande: Ole Jansson SKL, Anders Nyström BOD, Majlis Israelsson NOR, Britta 
Westergaard LUL, Tomas Lundbäck KLX, Håkan Jonsson SUN, samt Gun-Britt Jansson SKL.

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

2. Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning godkändes med ett tillägg punkt 8 Ungdomsläger.

3. Val av justerare jämte ordförande

Britta Westergaard valdes att justera protokollet.

4. Föregående protokoll

Godkändes och läggs till handlingarna.

5. Ekonomi

Majlis berättade att alla föreningar har betalt medlemsavgiften för 2022. I övrigt följer
den budget.

6. DM

Det mesta är på plats. Medaljer, plaketter och priser är ordnade. Bemanning i 
sekretariatet är ordnat. Domare saknas i dagsläget för dubbel och trippel. Det 
kommer att behövas 2 mätdomare varje dag som hjälper domaren.

Beslut: För skyttekval samt duellskytte utgår ett domararvode för Håkan Jonsson 
respektive Niklas Lindström.



7. Domarkonferens

Till Luleå den 7 maj är 15 anmälda. Till Sundsvall 8 maj är 10 anmälda.

Beslut: NSBF bjuder på förtäringen (fikat) för deltagarna.

8. Ungdomsläger

Britta berättade att det är 8 anmälda men fler har bokat resan men inte anmält sig 
enligt UNK. Anmälningstiden har inte gått ut ännu. 3 personer kommer från 
Ungdomskommittén. 2 vuxna måste vara närvarande dygnet runt för att säkra 
tryggheten för deltagarna. Ett varierat program kommer att gälla. LUL har fått 
projektpengar från RF samt en summa från kommunen. Vad som saknas är 
kompetenta tränare. Britta fick tips på tänkbara personer. Ett bekymmer är att det 
krockar med ”Piteå Open” den 18 - 19 juni.

9. Återstartsstöd

Vi har möjlighet att söka pengar från SBF för att komma igång efter pandemin.

Vi tänker söka pengar till vårt planerade damläger senare i höst. Vi måste också göra 
en plan för att starta föreningar där vi har ”vita fläckar” i distriktet. 

Beslut: En grupp bestående av damerna i styrelsen får planera damlägret och sätta 
ihop en ansökan. När det gäller fler föreningar får herrarna i styrelsen ta fram ett 
diskussionsunderlag inför föreningsträffen i höst.

10. Rapport från RF-SISU årsmöten

NSBF har närvarat vid årsmötet i Norrbotten och Västerbotten. Håkan lyckades inte 
komma in digitalt till Västernorrlands årsmöte. När det gäller Jämtland-Härjedalen har
inte Ole fått tag i Kenth Staaf som skulle närvara.

11. Övriga frågor

Anders ställde frågan om den som är tävlingsledare måste ha gått 
tävlingsarrangörsutbildningen? Vi konstaterar att det är föreningen som arrangerar 
tävlingen och där bör den som har utbildningen ingå vid planeringen. Det finns idag 
ingen utbildning för tävlingsledare dvs sekretariat. Detta innebär att vem som helst 
kan vara tävlingsledare. Tävlingsledaren får inte delta i tävlingen. 



Vi har återigen fått påpekande från domarkommittén att flera av domarrapporterna 
inte är fullständiga. Det saknas också rapport från några tävlingar. Tomas kommer att 
skicka ut blanketten som domarna ska fylla i till alla domare. Behövs det får vi hålla en
utbildning i hur man fyller i blanketten. Vi måste också genomföra domarutbildning 
då fler slutar och inga nya tillkommer.

12. Nästa möte

Blir den 7 juni kl. 18.30.

13. Mötets avslutande

Ordförande avslutade mötet.

Vid protokollet                                 Justeras                             Justeras

Gun-Britt Jansson                             Ole Jansson                     Britta Westergaard


